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1 Samråd 

Skånska Energi Nät AB (SENAB) har genomfört offentligt samråd i enlighet med föreskriftens krav. 

Den preliminära nätutvecklingsplanen har varit möjlig att ladda ner från SENABs hemsida mellan den 
13 september och den 27 oktober. På samma sida fanns även under samma tid ett formulär för 
möjlighet att lämna synpunkter på nätutvecklingsplanen. 

Information om möjligheten att lämna synpunkter på nätutvecklingsplanen lades ut som nyhet på 
SENABs hemsida och med länk från startsidan, gick ut i kundbrev till alla elnätskunder och delades 
på LinkedIn.  

1.1 Redovisning av resultat från offentligt samråd 

Inkomna synpunkter har sammanställts och besvarats. I tabell 1 redovisas de aktörer som inkommit 
med synpunkter. Inkomna synpunkter har av SENAB delats upp i specifika synpunkter per aktör med 
numrering i tabellen. Varje synpunkt har besvarats tillsammans med en kommentar om synpunkten 
har beaktats i slutlig nätutvecklingsplan. 

En generell sammanfattning av inkomna synpunkter är att ökad dialog och samverkan efterfrågas. 
Vi instämmer i detta. Vi önskar så detaljerad och realistisk information som möjligt, så tidigt som 
möjligt, för att kunna ta hänsyn till detta i effektprognoser och planering av elnätet. Samtidigt har 
kommuner och andra aktörer behov av att bättre förstå hur förutsättningarna ser ut i elnätet för att 
vid behov kunna ta hänsyn till detta i sin planering. 

Vi behöver tillsammans hitta former för samverkan och ett effektivt informationsutbyte. 

Nr Aktör Synpunkt SENABs svar Beaktande i slutlig 
nätutvecklingsplan 

1 Eslövs 
kommun 

Ser behov av ökad dialog för att skapa 
goda förutsättningar för ett 
välfungerande elnät. 

En ökad dialog med kommunen, och 
andra relevanta aktörer, är en 
förutsättning för att i så hög 
utsträckning som möjligt kunna 
förtydliga de långsiktiga 
effektbehoven för att kunna planera 
nätutbyggnad med god 
framförhållning. Dialog är uppstartad 
med kommunen. 

Ingen ändring i slutlig 
plan. Detta är en del i vår 
fortsatta utveckling för 
kommande 
nätutvecklingsplaner 

2 Eslövs 
kommun 

Anser att det ger en missvisande bild 
att utgå från Region Skånes prognoser 
över befolkningstillväxt och 
bostadsbehov för att prognostisera 
kapacitetsbegränsningar. 

Här pågår fortsatt utveckling för att 
basera prognoser på så bra indata 
som möjligt. Det är viktigt att 
prognoser bygger på en så realistisk 
bedömning av utvecklingen som 
möjligt. En realistisk bedömning 
kommunala planer är en viktig indata 
gärna tillsammans med en 
bedömning om sannolikheten att de 
genomförs enligt tid. 

Ingen ändring i slutlig 
plan. Detta är en del i vår 
fortsatta utveckling för 
kommande 
nätutvecklingsplaner 

3 Eslövs 
kommun 

Anser att det krävs en diskussion om 
exempelvis etableringsmöjligheter för 
energikrävande verksamheter, 
laddinfrastruktur för transportsektorn, 
utbyggnadsområden och eventuella 
utpekanden av markområden för 
energiproduktion. 

Information om förutsättningar för 
etablering av olika typer av 
verksamheter är viktig för 
samhällsutvecklingen. Vi strävar efter 
att kunna förmedla förutsättningar 
vad det gäller elnätet och den 
markanvändning som krävs för det. 
För det krävs en bra bild över de 
långsiktiga behoven. Dialoger pågår 
men kan utvecklas vidare. 

Ingen ändring i slutlig 
plan. Detta är en del i vår 
fortsatta utveckling för 
kommande 
nätutvecklingsplaner 



 

4 Eslövs 
kommun 

Anser att det krävs ökad dialog om 
planering för stora anslutningar. 

Det finns en stor osäkerhet i många 
av de förfrågningar om stora 
anslutningar som vi får in. 
Osäkerheten kan minska om status 
för andra förutsättningar för 
etablering är känd, exempelvis 
marktillgång. Här är dialog med 
kommunen viktig. 

Ingen ändring i slutlig 
plan. Detta är en del i vår 
fortsatta utveckling för 
kommande 
nätutvecklingsplaner 

5 Eslövs 
kommun 

Önskar mer information om vårt arbete 
med flexibilitetstjänster för att skapa ett 
stabilt och välfungerande elnät. 

Vi arbetar med att utveckla våra 
förmågor för att kunna nyttja 
flexibilitetstjänster. Vi ser detta som 
ett viktigt verktyg framåt för ett 
effektivare nyttjande av elnätet och 
kan informera mer om hur vi arbetar 
med frågan. När behov av flexibilitet 
uppstår krävs aktörer som kan bidra 
med flexibla resurser. Då kan 
kommunen ha en roll i att bidra i 
information till potentiella aktörer. 

Ingen ändring i slutlig 
plan. I kommande 
nätutvecklingsplaner, och 
på andra sätt, kommer vi 
närmare kunna beskriva 
vårt arbete med 
flexibilitetstjänster. 

6 E.ON 
Energi-
distribution 
AB 

Redovisar per kommun en bedömning 
av kapacitetsläget utifrån 
prognostiserat effektbehov. 

Vi uppskattar denna redovisning och 
ser fram emot att framåt arbeta 
ännu närmare och transparent med 
dessa frågor för en effektiv utveckling 
av elsystemet på alla nivåer. 

Ingen ändring i slutlig 
plan 

7 E.ON Energi-
distribution 
AB 

Ser ett flexibilitetsbehov i kommuner 
där vi också har elnät. Om vi också ser 
ett flexibilitetsbehov önskas samarbete 
rörande flexibla lösningar. 

Vi förväntar oss att flexibilitetsbehov 
kan uppstå i våra nät, beroende på 
begränsningar vårt nät eller i E.ONs 
regionnät. Därför önskar även vi tät 
dialog och samarbete rörande 
flexibilitet. 

Ingen ändring i slutlig 
plan. Detta är en del i vår 
fortsatta utveckling för 
kommande 
nätutvecklingsplaner 

 
Tabell 1. Redovisning av synpunkter från samråd. 


